

1. This e-Gift Card is redeemable on <https://www.travelbyinspire.ae/> website 2. You can book flights, hotels, flight + hotel, and car hire. If booking a hotel, please ensure you have read the hotels cancellation policy before confirming. 3. Select your booking preference and enter your contact details. 4. You can either choose to "Pay by card" or "Pay by card and your travel card" 5. If you wish to pay the entire booking amount with your eGift card, select "Pay by card" and then select your travel card as the payment method, then enter your eGift Card number and PIN to validate the balance and proceed 6. If you would like to split the payment between your eGift card and a debit/credit card, select "Pay by card and your travel card", then enter your eGift Card number and PIN to validate the balance and then pay the remaining amount by your debit/credit card 7. Accept the Inspire Terms & Conditions to continue and click "Pay Now" to confirm the booking. You will receive the booking confirmation in your email along with a booking reference number. 8. This e-Gift card is valid for 12 months from date of issuance, cannot be returned, refunded, or replaced if lost, stolen or damaged. If misplaced Inspire and MYLIST cannot block/cancel the card, and will not be responsible for any transactions on lost/stolen card 9. Receipt and use of this gift card constitute acceptance of MYLIST & Inspire terms and conditions

1. هذه هي بطاقة الهدية التي يمكن استخدامها على الموقع الإلكتروني <https://www.travelbyinspire.ae/> 2. يمكنك حجز رحلات الطيران، الفنادق، الطيران + الفندق، وإيجار السيارات. إذا كنت حجز فندق، يرجى قراءة سياسة إلغاء الفندق قبل التأكيد. 3. حدد تفضيلك لحجز وادخل تفاصيل الاتصال. 4. يمكنك إما اختيار "الدفع بالبطاقة" أو "الدفع بالبطاقة وببطاقة السفر الخاصة بك" 5. إذا كنت ترغب في دفع المبلغ بأكمله باستخدام بطاقة الهدية، فحدد "الدفع بالبطاقة" ثم حدد بطاقة السفر الخاصة بك كطريقة الدفع، ثم أدخل رقم بطاقة الهدية و PIN للتحقق من التوازن واستمر. 6. إذا كنت ترغب في تقسيم الدفع بين بطاقة الهدية وبطاقة ائتمان/مصرف، فحدد "الدفع بالبطاقة وببطاقة السفر الخاصة بك"، ثم أدخل رقم بطاقة الهدية و PIN للتحقق من التوازن ثم ادفع المبلغ المتبقي باستخدام بطاقة ائتمان/مصرف. 7. قبل تأكيد الحجز، يرجى قبول شروط وأحكام Inspire و MYLIST. ستصلك رسالة تأكيد الحجز في بريدك الإلكتروني مع رقم مرجعي للحجز. 8. هذه البطاقة صالحة لمدة 12 شهراً من تاريخ إصدارها، ولا يمكن إعادتها، أو استبدالها، أو استردادها إذا فقدت، أو سُرقت، أو تضررت. إذا ضللت بطاقة Inspire و MYLIST، فسنكون غير مسؤولين عن أي معاملات على بطاقة ضائعة/سروقة. 9. استلام واستخدام هذه البطاقة يمثلان قبولك لشروط وأحكام MYLIST و Inspire.